
Referat frå styremøte i Løperen 14022023

Tilstades: SveinErik,  Karl Erik,  Sverre, Harald,  Morten, Sigurd

1. Konstituering

Sigurd vart vald til leiar, Karl Erik til nestleiar, Harald til kasserar og 
Sverre til materialforvaltar.

Det påtroppande styret takkar avgåande Svein Erik og Morten for 
godt arbeid i mange år.
Svein Erik ordnar med nøkkel til skapet for Sverre.

2. Ukrainarar i Kanalveien

Styret vurderer det slik at vi har kapasitet til å starte opp, men vil 
gjere ei evaluering på styremøte i midten av april. På dette møtet vil 
vi eventuelt revurde korleis vi engasjerer oss. Svein Erik leier møtet i 
Kanalveien 8. mars, der aktiviteten vert introdusert for elevane. 
Espen vil vere sentral i denne aktiviteten, og i tillegg vil Harald og 
Sverre vere ressurspersonar. Toralv/Sigurd vil kunna flyttast frå 
Engen til Kanalveien om det er trong for det. Harald spela inn at vi 
burde kontakte Ukrainsk Forening for å sjå om det der er 
sjakkspelarar som kan vere med. Han tok på seg å kontakte dei gjen-
nom Røde Kors. Vi må førebu oss til møtet 8. mars med å ha detal-
jerte planar for korleis vi vil innrette aktivitetet, med visse om at vi 
har den kapasiteten som trengst.

3. Utskifting av materiell
Karl Erik går i gang med dette.

4. Kafesjakk
Vi legg dette på is førebels i lys av at ukrainar--satsinga krev ressursar 
og at det dersor er usikkert kva kapasitet vi har. Kan ta det opp att 
seinare.

5. Triveleggjering av torsdagskveldane
Vi bør kunne stille med kaffi, twist eller anna som får opp kosefak-
toren. Materialforvaltaren tek hovudansvaret for dette.

6. Gullmedlemsskap/differensiert kontingent
Karl Erik utgreier saka og legg fram innstilling til neste årsmøte.

7. Bruk av Vipps
Sverre legg fram instilling på neste styremøte

8. Sosiale media
Det viser seg etter styremøtet at det ikkje går an å gjere ei privat Face-
book-gruppe om til ei offentleg gruppe. Dersom styret ikkje 
protesterer, vil formannen invitere alle medlemmene inn i gruppa, 
det er ein start. Karl Erik  ser på mulighetene for å ta i bruk også 
andre plattformer. Dette krev at vi i større grad tar bolete under 
aktivitetane våre.

9. Seriesjakken
Sverre er styrets kontaktperson og ansvarelg for å utpeike lagleiarar.

10. Kurs i klubbregi
Klubben ser positivt på at nokon arrangerer kurs for medlemmene, 
men vil ikkje betale nokon for å gjere det.

11. Nettsida/WordPress
Det kan vere ein ide å ha kartoteket på Dropbox, interfaca til Word-
Press-heimesida, slik at det kunne oppdaterast av fleire. Sigurd ser 
på muligheten.

12. Ambisjonar/lokale

Klubben har hatt fin framgang i 2022. Skal vi vekse vidare må vi tru-
leg ha nye lokale å spele i, med alle konfirmantane vert det trangt 
hos HEF. Altenrativ kan vere Mat og Prat, CISV og Litteraturhuset. 
Svein Erik sjekkar.

Sigurd Tjelmeland, leiar og referent


